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Bestuurlijke reactie 

 

 

We zijn zeer verheugd met de resultaten en opbrengsten van de maatschappelijke visitatie die Ecorys 

voor ons heeft uitgevoerd. 

 

We hebben uitstekend gescoord op het visitatieveld maatschappelijke waarde en 3x goed op de 

overige velden. Dat is een waardering waar we ontzettend trots op zijn. We zijn dankbaar voor de 

goede samenwerking met onze huurders, de Deelplaats en stakeholders om wonen zonder zorgen na 

te streven voor iedereen die fijn wil wonen in Boekel en Venhorst. 

 

Onze dank gaat uit naar de visitatiecommissie Marieke en Robert van Ecorys, dat jullie 

geïnteresseerd waren in ons verhaal en de tijd namen om met onze huurders en stakeholders in 

gesprek te gaan. We hebben de oprechte interesse als zeer plezierig ervaren en inderdaad in Boekel 

schijnt altijd de zon. Vooral de fietstocht en het gesprek met Ecorys, de Raad van Commissarissen en 

alle collega’s samen waren heel waardevol. 

 

Onze vragen zijn goed aan bod gekomen. We leren van de bevindingen en het is fijn ook de vragen 

van de Huurdersraad en stakeholders te lezen. We zijn dan ook meteen aan de slag gegaan met de 

suggesties om ons werk nog beter te kunnen doen. Een paar voorbeelden: we hebben een aantal 

overleggen met de gemeente Boekel, het Dorpsteam, BrabantZorg en de ketenpartners Van der 

Meijs en Elk structureel gemaakt; ook hebben we onze Huurdersraad en vrijwilligers in het zonnetje 

gezet en bedankt voor hun geweldige inzet, want het is en mag ook leuk zijn om samen te werken; 

en meer intern gericht, zijn we met het herinrichten van een aantal processen gestart om zonder 

zorgen aan onze opgave te kunnen werken. 

 

De lokale verankering en de gerichtheid op het Boekelse is een groot goed en blijft belangrijk. We 

doen in de regio goed mee met het realiseren van de grote opgave waar de sector voor staat om 

meer woningen te bouwen en het bestaande bezit te verduurzamen. We zetten ons in voor 

betaalbaarheid en leefbare buurten. PeelrandWonen is voor de Boekelse maat om de verbondenheid 

met de mensen die graag in Boekel en Venhorst (willen) wonen te houden. Graag blijven we waarde 

toevoegen voor nu en in de toekomst. 

 

Ik bewonder het werk dat we als team doen, de prestaties die we leveren en hoe groot we zijn in het 

samenwerken met en voor onze huurders. Annelieke, Esther, Chantal, Anne, Alfred, Hennie, Jasper 

en ik werken graag samen met Ton en Ad van onze Huurdersraad aan een fijn thuis voor iedereen. 

Dat doen we goed en dat blijven we vol enthousiasme doen samen met onze stakeholders. Allen, 

heel erg bedankt. 
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